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Dotyczy: Interpelacji złożonej przez Pana Romana Sybisa w dniu 13.08.2021r. w sprawie 

budowy drogi dojazdowej z osiedla AK. 

 

 

 

PYTANIE: 

Interpelacja  

Dotyczy budowy drogi wyjazdowej z osiedla Armii Krajowej we Włoszczowie.  

W imieniu mieszkańców osiedla Armii Krajowej zwracam się z prośbą, aby oprócz planowanej 

budowy odcinka drogi wyjazdowej /naprzeciwko budynku Sądu/ rozszerzyć inwestycję na całym 

ciągu drogowym od strony południowej, począwszy od bloku nr 1. Obecnie droga ma charakter 

prowizoryczny, jest wyłożona płytami betonowymi jeszcze z czasów budowy osiedla. 

Całościowy ciąg komunikacyjny stanowiący drogę wyjazdową z osiedla jest bardzo istotny  

z uwagi na bezpieczeństwo pożarowe, a także dla służb medycznych.  

Mając na uwadze troskę o bezpieczeństwo mieszkańców wnoszę o pozytywne załatwienie 

przedmiotowej sprawy.  

 

ODPOWIEDŹ: 

 

 W związku ze złożoną przez Pana interpelacją w dniu 13.08.2021r., w sprawie 

budowy drogi wyjazdowej od południowej strony osiedla Armii Krajowej we Włoszczowie, na 

odcinku o istniejącej nawierzchni z płyt betonowych informuję, że w budżecie gminy b.r. nie 

zabezpieczono środków finansowych na realizację niniejszego zadania. Na dzień dzisiejszy 

istniejący ciąg z płyt zabezpiecza dojazd służb przeciwpożarowych i medycznych. 

Jednocześnie informuję, że wnioskowana przez Pana budowa drogi będzie rozważana                    

na etapie konstrukcji budżetu na kolejne lata. 

  

 

/-/ Włodzimierz Rak 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat 

2. Przewodniczący Rady Miejskiej we Włoszczowie 

3. a/a 
 


